
Zápis z veřejného zasedání zastupitelstva obce Olešnice I/2024 

 
Termín: 31.01.2024 v 19:00 hod. 
Místo:  OU Olešnice 
Přítomní:  zastupitelé: Zdeněk Šich, Radomír Salaba, Mgr. Radek Čermák, Tomáš Franců, Vojtěch 

Marek, Martin Deči, Dana Ševrová 
 dle prezenční listiny  

 
Omluveni:  Jiří Hovorka, Miloš Marek 
 
Hosté:  
    
Schůzi řídí: starosta Zdeněk Šich 
 
Ověřovatelé zápisu: Mrg. Radek Čermák, Dana Ševrová 
Zapisovatel: Zdeňka Janů 
   
Program: 

1) Dotace – prodejna potravin v obci 
2) Ostatní agenda obce 

Schválení programu: PRO 7  ZDRŽ. 0  PROTI 0  
 
Kontrola usnesení z minulého zasedání ZO: 

• Schválené rozpočtové opatření č. 6/2023 bylo zveřejněno 
 

Starosta obce přivítal zastupitele v novém roce a zahájil 1. Zasedání v roce 2024 
1) Dotace – prodejna potravin v obci 

Místostarosta navázal na ZO z prosince ohledně finančních nákladů na energie za rok. Nájemce obchodu uhradil 
celou fakturu a nyní se obec snaží pomoci s žádostí o dotaci pro nájemce obchodu. 

 
2) MŠ Olešnice 

Přišla novelizace rozhodování o úplatě za vzdělávání v MŠ. Zřizovatel by nově měl do června kalendářního roku  
Rozhodnout o výši úhrady za vzdělávání. Částka nesmí přesáhnout určité procento min. mzdy. Starosta a 
místostarosta se sejdou s pí Ředitelkou ohledně financování a získání informací pro rozhodnutí o částce. 
Dále pí. Ředitelka informovala a předala ke schválení žádost o uzavření MŠ v období letních prázdnin. V návrhu je 
dále obsažen soupis, které MŠ v okolních obcích mohou případně nahradit MŠ Olešnici. 
 

3) Výstavba hasičárny 
Projekt – představení a konzultace položek.  
Financování hasičárny. Starosta přednesl ZO vývoj úspor obce za 10 let zpětně. S tím, že by obec tedy mohla splácet 
500 tis. Kč ročně, aby byla schopná nadále financovat případné další drobnější dotace pro rozvoj obce.  
 
4) Ostatní agenda 

Energie - V současné době obec očekává nabídky na ceny energií od r. 2025 a v návaznosti na ceny bude případně 
vybrán nový dodavatel. 
 
MAS nyní nabízí příspěvek na pořádání např. hasičské soutěže pro děti ve výši 5 000,- Kč. Místostarosta navrhuje 
např. na sousedské posezení…. Podmínkou je umístění informace o příspěvku od MAS – banner by MAS dodala. 

 
 
Jelikož není další připomínek, starosta Zdeněk Šich ukončil zasedání obce v 20:45 hod.. 
 
Ověřovatelé: Mgr. Radek Čermák ……………………………………………….. 
  
 Dana Ševrová ……………………………………………….. 
 
Zapsal: Zdeňka Janů ……………………………………………….. 
 
 


